
 

2017 China International Electrical and Energy Conference 

(CIEEC2017) 

Concurrent Events: The Second Global Chinese Electrical and Energy Conference 

Oct.25-27, 2017   Beijing International Conference Center, Beijing City, China 

General Information  

As one of the core subjects in the field of modern science and technology, electrical engineering has become one of the 

symbols of human civilization. Energy is the "blood" of the economy and society, and it is the cornerstone and motive force 

of the modern industry. The change of energy will promote a new generation of industrial revolution, electrical technology 

and electrical equipment is the basis of energy security supply and change. China International electrical and energy 

conference provides an exchange platform for researchers and practitioners in related fields. 

Features of CIEEC2017: 

1. The working language of the conference is English, all conference papers must be submitted in English. 

2. High quality conference papers will be selected to special issue of international and Chinese journals.  

3. Experts from industry and academic will be invited to give keynote speeches.  

Scope: CIEEC2017 is soliciting papers for the following 

(but not limited) topics: 

 
Important Date: 

1.       Power system operation and management 

 

1. May 10, 2017     Abstract Submission  

2.      Smart grid technologies  

 

(One Page, no less than 500 words) 

3.      Renewable energy and energy internet 

 

2. May 31, 2017     Acceptance Notification  

4.      Advanced transmission equipment and technology 

 

3. Aug.10, 2017      Manuscript Submission 

5.      Power system analysis and control 

 

4. Aug.31, 2017      Acceptance of Manuscript  

6.      Energy storage 

  7.      Power electronics  

   

Paper Submission  

All papers must be unpublished and should not be under simultaneous review for any other conferences and workshops. 

Papers in special sessions are also invited to provide forums for focused discussions on new topics and innovative 

application of established approaches.  

Contact information: 

Tel: +86 10 68595359; 68594702   Email: zhangjp@mei.net.cn；zhangjpces@163.com  

Website:  www.cieec2017.org  

Sponsor by:  China Electrotechnical Society (CES)       IEEE Beijing Section 

Technical Support by： IEEE PES  
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2017 中国国际电气与能源大会 征文通知 

2017 China International Electrical and Energy Conference 

(CIEEC 2017) 

同期举办：第二届全球华人电气与能源大会 

2017 年 10 月 25-27 日，北京国际会议中心 

关于大会： 

电气工程作为现代科技领域中的核心学科之一，已经成为了人类文明进步的标志之一。能源是经济社会的“血液”，是现代化工

业的基石和动力。能源的变革将推动新一代工业革命，而电气技术与电工装备是实现能源安全供给和变革的基础。由中国电工技术学

会、IEEE 主办，国内外相关领域专家、学者参与组织的中国国际电气与能源大会是相关领域研究者和实践者的交流平台。 

我们诚挚邀请您参加 CIEEC2017。  

CIEEC 的特点： 

1、 大会采用英文进行交流，会议论文必须采用英文撰写； 

2、 高质量论文将被优先推荐到本领域著名期刊； 

3、 邀请学术界和工业界的专家做特邀报告。 

征文范围（包含但不限于）： 

 

投稿日期： 

1、 电力系统运行与管理 

 

1.   摘要截止日期：2017 年 5 月 10 日 

2、 智能电网技术 

 

      （一页，不少于 500 字） 

3、  可再生能源和能源互联网 

 

2.   摘要录用日期：2017 年 5 月 31 日 

4、  先进的传输设备与技术 

 

3.   投稿截止日期：2017 年 8 月 10 日 

5、  电力系统分析与控制 

 

4.   稿件录用日期：2017 年 8 月 31 日 

6、  储能 

  7.   电力电子 

  投稿须知 

投稿论文必须是从未在任何会议、期刊及杂志上出版。所以投稿文章都需要经过本次会议评审专家的严格评审，录取论文都将在

IEEE Xplore（EI）中出版。 

联系方式： 

电话：010-68595359； 68594702  邮箱：zhangjp@mei.net.cn；zhangjpces@163.com  

详情请登录网站：www.cieec2017.org               

主办单位：中国电工技术学会；IEEE 北京分会 

技术支持：IEEE PES 
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